
 

 

 

Ve Veletově 17. listopadu 2024 

 

ZÁPIS 

ze zasedání Soutěžní komise ČAS  

 

 

Místo:  Sporthotel Relax Veletov 

Začátek:  v neděli 17. listopadu v 10:30 hodin, konec 16:00 

 

Přítomni: O. Veverka, L. Dinga, P. Flanderka, J. Kadla, L. Kňákal, J. Linhart,  

J. Marek, A. Ovčarik,  

Omluveni: K. Čermáková, R. Málek, M. Neuvirt, P. Sluka, P. Šíma,  

hosté: D. Bor. 

 

Body jednání 

 

1) Hodnocení MČR 2024 a návrh na 2025   

Předseda SK O. Veverka zhodnotil MČR 2024 za úspěšná.  

L. Kňákal informoval o termínech a pořadatelích na rok 2025.  

Diskutována mixová štafeta. 

 

2) Termínová listina je schválena Předsednictvem ČAS a bude součástí brožury - Atletické 

soutěže 2025 - I. díl a je průběžné aktualizovaná na webu ČAS v sekci soutěže. 

 

3) Příprava soutěží družstev dospělých a mládeže řízených ČAS v roce 2025 

Struktura soutěží schválena PČAS do roku 2027. 

Stanoveny počty startujících z krajů na Mistrovství Čech na rok 2025.  

Diskutovány možnosti úprav soutěží dospělých i mládeže. 

 

4) Návrhy technických delegátů na MČR v hale 2025  

Návrh doplněn o technické delegáty na jarní část sezóny. 



 

 

5) Brožura Atletické soutěže 2025 – I. díl a II. díl, návrhy na doplnění soutěžního řádu 

ČAS a společných ustanovení MČR  

Nebyla zaslána žádná připomínka. 

6) Různé 

Výstup z jednání SK rozšířené o technické delegáty a řídící pracovníky. 

 

 

Ing. Ondřej Veverka 

předseda soutěžní komise 

 

 

  

 

 

 


